
PROTOKÓŁ NR XXII/2019 

Z XXII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 27 listopada 2019 r. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając jednocześnie 

quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 1.  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 

W związku ze złożeniem w Biurze Rady pisma od mieszkańców miasta ws. opłaty targowej, 

Przewodniczący wniósł wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad pkt 10, i ponownego 

oddania tej kwestii pod obrady Komisji Budżetu.  

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Sierpca o zdjęcie z porządku obrad pkt. 

10 – załącznik nr 2 

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się – przyjęła wniosek 

formalny  
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad..  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji RM. 

Przewodniczący RM poinformował, że protokół z XXI sesji znajduję się w Biurze 

Rady, w przypadku braku zastrzeżeń zostanie on przyjęty.  

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących komisji oraz 

przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie' 

 

Przewodniczący RM poinformował, że kandydatem wytypowanym do Powiatowej 

Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych, będącym reprezentantem 

Burmistrza Miasta Sierpca oraz Rady Miejskiej Sierpca wybrany został p. Sławomir 

Wojciech Jaworowski. Następnie, zgodnie z wcześniejszymi oczekiwaniami Radnych 

Przewodniczący poinformował, że w Biurze Rady znajduje się informacja dot. 

wyników egzaminu gimnazjalnego w r. szk. 2019/2020. Odczytane zostało pismo ws. 

przywilejów weteranów wojennych dot. korzystania z miejskich obiektów oraz 

informacje Naczelników Urzędów Skarbowych dot. oświadczeń majątkowych 

Radnych oraz dyrektorów podległych jednostek.  

Przewodnicząca Klubu Radnych zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego o 

umożliwienie korzystania Radnym z porad radcy prawnego niezależnego od 

Burmistrza oraz o organizację miejsca do pracy dla Radnych wyposażonego w 

komputer i drukarkę.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji 

odczytał sprawozdanie z prac Komisji.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Burmistrza między sesjami tj za okres od 28 października 2019 r. do  22 



listopada 2019 r. Informacje dot. zadań oświatowych, spraw komunalnych 

oraz dot. działań Straży Miejskiej  przedstawił Zastępca Burmistrza p. P. 

Nowakowski. Na prośbę Radnej B. Gil Zastępca przedstawił dane dot. 

pieniędzy przekazanych klubom sportowym oraz źródeł ich finansowania. 

Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi 

załącznik nr 4. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Interpelacje na piśmie złożyli  

Radna B – Gil – 8 interpelacji  

Radny K. Skrzyński – 4 interpelacje  
Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji (załączniki nr 

5). Ksero dołączone do protokołu. Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi 

Miasta do dalszego procedowania.  Interpelacje Radnej B. Gil poparte były 

zdjęciami oraz nagraniami 
Wiceprzewodniczący RM p. W. Frydrychowicz zapytał o Kartę Dużej Rodziny oraz 

liczbę rodzin objętych tym programem, zasugerował również, że należałoby 

pomyśleć o nadanie nazwy nowo powstałemu budynkowi na Stadionie Miejskim.  
 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Burmistrz poinformował, że odpowie na część interpelacji i zapytań, resztę 

odpowiedzi zostanie przedstawionych na piśmie.  

Burmistrz odpowiedział m.in. na interpelacje ws. terenów wokół pojemników na 

śmieci, otwartych stref aktywności (OSA), kanalizacji deszczowej na  ul. Słowackiego, 

zasad dzierżawy Jordanka, kosztów Festiwalu smaków oraz terenu byłego PKS .  

Nawiązując do pisma dot. podwyżek cen za odpady komunalne oraz podpisów 

mieszkańców, które Radna złożyła w Biurze Rady, Burmistrz zapytał czy składane one 

były w obecności Radnej, poprosił również o doprecyzowanie czym jest złożone 

pismo.   

Radny S. Jaworowski poprosił o przybliżenie kwestii związanych z pozyskaniem 

środków „Norweskich” i wykorzystania ich do budowy placów zabawa przy szpitalu. 

Radny podziękował za odnowienie jednej z mogił i zapytał czy jest nadzieja, że i inne 

mogiły, w tym żołnierzy radzieckich zostaną poddane pracom konserwatorskim. 

Odnosząc się do interpelacji ws. kanalizacji deszczowej na ul. Słowackiego Radny 

zauważył że już wielokrotnie p-odnosił ten temat.  Odpowiadając Burmistrz 

poinformowął, że wspomniane fundusze norweskie nie są przeznczone na place 

zabaw, fundusze na place pozyskiwane są ze środków LGD. Środki na nagrobki są na 

bieżąco pozyskiwane od wojewody, możliwość taka istnieje raz do roku. Zastępca 

Burmistrza poinformował, że ws. odnowy grobu żołnierzy radzieckich prowadzona 

była korespondencja z Ambasadą rosyjską, która poinformowała, ze na ta chwilę 

nie posiada środków na ten cel. Zastępca wyjaśnił również kwestie związane z resztą 

wspomnianych mogił.  

 

 

8. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 8/II/2018 z dnia 5 grudnia 2018 r. ws. 

powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca 



 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 8/II/2018 z dnia 5 grudnia 2018 r. ws. 

powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca.  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 156/XXII/2019 RM ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 8/II/2018 z dnia 5 

grudnia 2018 r. ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

9. Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpc z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020" 

 

Informacje nt. procedowanej uchwały oraz szczegóły programu przedstawiła Inspektor WSK 

p. K. Szpakowska.  

Radna B. Gil poprosiła o podanie kwoty przeznaczonej na działania zawarte w programie. 

Ponadto Radna zasugerowała, że w rozdz. 2, zawierającym cele główne i szczegółowe, w 

zakresie punktów 2-6 Komisja ds. przyznawania dofinansowania organizacjom powinna 

współpracować z Komisją Oświaty oraz, aby w punkcie przeciwdziałania uzależnieniom i 

patologiom społecznym koniecznym byłoby wprowadzenia kwestii związanej z walką z 

trauma u dzieci. Ze względu na dużą liczbę zadań Radna podziękowała wydziałowi i 

osobom tworzącym program za wysiłek włożony w jego tworzenie.  Burmistrz odpowiedział, 

ze różnorodność zadań ma na celu możliwość wyboru organizacjom różnych form 

dofinansowania. Natomiast propozycje Radnej dot. traumy u dzieci można podpiąć pod 

jedno z zadań programu. Analiza projektu należy do Komisji i to ona wydaje opinię. Na 

program przeznaczone jest 2 100 000 zł. Ponad 800 000 zl przeznaczone jest dla opiekunek 

osób potrzebujących pomocy.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpc z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 157/XXII/2019 RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpc z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020". - 

załącznik nr 7 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

10. Uchwała RM ws. uchylenia Uchwały Nr 288/XXXIV/2017 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 8 

lutego 2017 r. w sprawie opłaty targowej (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

 

11. Uchwała RM ws. nabycia nieruchomości 

 

Uzasadnienie uchwały odczytał Przewodniczący RM p. D. Malanowski, który poinformował, 

że jest to działka znajdująca się na ul. Słowackiego. 

Dodatkowe informacje nt procedowanej uchwały przedstawiła p.o. Naczelnika WAG p. K. 

Szymańska.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. nabycia nieruchomości.  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 2 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 158/XXII/2019 RM ws. nabycia nieruchomości załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat (Narutowicza). 

 

Przewodniczący poinformował , że to jest kontynuacja dzierżawy z dotychczasowym 

najemcą.   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na 3 lat (Narutowicza).  

 

Rada w głosowaniu: 11 -"za", 0 -"przeciw", 2 - wstrzm. się - podjęła  



Uchwałę 159/XXII/2019 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na 3 lat załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

13. Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu 

 

Przewodniczący Komisji ds. nazewnictwa ulic i palców p. K. Rudowski poinformował, że do 

Komisji wpłynął wniosek mieszkanki miasta o nazwanie ulicy. Komisja po zapoznaniu się ze 

sprawą oraz przechylając się do prośby uczniów ZS nr 1  w Sierpcu postanowiła wydać zgodę 

na nazwanie ulicy imieniem Bronisława Chojnackiego. Przewodniczący Komisji  odczytał 

uzasadnienie tej decyzji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu.  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 0- wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 160/XXII/2019 RM ws. nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Sierpcu załącznik 

nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

14. Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2020 rok. 

 

Radna J. Szewczykowska poinformowała, że podczas Komisji wspólnej Radni dyskutowali o 

podniesieniu kwoty z 55 do 60 zł. Radna zawnioskowała jednak o pozostawianie  kwoty na 

dotychczasowym poziomie. Do prośby Radnej przychylił się Radny K. Skrzyński.   

Radni zatwierdzili kwotę 55,00 zł.  

Przewodniczący na prośbę Radnej B. Gil odczytał, którzy z mieszkańców są zwolnieni z opłat.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2020 rok.  



 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 0- wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 161/XXII/2019 RM ws. opłaty od posiadania psów na 2020 rok załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

15. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc 

 

Skarbnik Miejski p. K. Joniak, odczytała kwoty stawek które po uchwaleniu uchwały będą 

obowiązywać na terenie Gminy Miasta Sierpc. Wzrost ww. podatku wyniósł 4 %. Kwota, która 

wpływa do urzędu z tytuły podatku od nieruchomości osób fizycznych i prawnych to ok 

9 000 000 zł. Podwyżka 4 % przy założeniu, że wszyscy podatnicy uiszczą opłatę,  to wpływ do 

urzędu ok. 250 000 zł więcej w 2020 r. W związku z tym, że planowane kwoty zostały 

wprowadzone do projektu budżetu na 2020 r. Skarbnik poprosiła o podjęcie ww. uchwały.  

Radny S. Jaworowski wniósł, aby utrzymać dotychczasową kwotę podatku od budynków 

p[przeznaczonych na działalność gospodarczą , byłoby to ukłonem w stronę lokalnych 

przedsiębiorców. Radny zapytał również czy zasadnym byłoby podniesienie kwot podatków 

od budynków niezamieszkałych, pustostanów.  Skarbnik odpowiedziała że Rada nie ma 

możliwości różnicowania mieszkańców poprzez narzucenie różnych kwot podatku. Jeżeli 

chodzi o pkt 6 złącznika  - czyli budynki pod prowadzoną działalność gospodarczą, Skarbnik 

poinformowała, że wpływ z tego podatku jest największą kwotą wpływającą do budżetu.  

 

Przewodniczący ogłosił 10 min. Przerwy  

Po przerwie głos zabrał Burmistrz Miasta, który poinformował, że wraz z Radnymi ponownie 

przeanalizował proponowane kwoty podatku na 2020 r. Po konsultacji zaproponował 

obniżenie progu z 4 do 3 %, zgodnie z inflacją przewidziana na 2020 r. Burmistrz odczytał 

nowe proponowane kwoty.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2020 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc.  

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 2 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 162/XXII/2019 RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2020 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

16. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2020 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc 

 

Burmistrz Miasta , z uwagi na fakt, iż niskie progi zaowocowały przypływem nowych 

podatników zwrócił się z prośbą do Rady o pozostawienie kwot podatku od środków 

transportu na takim samym poziomie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2020 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc.  

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 163/XXII/2019 RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2020 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc załącznik nr 

13 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

17. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

Skarbnik Miejski przekazała informacje o stawkach wprowadzonych przez Prezesa GUS i 

poinformowała, że Rada Miejska ma możliwość zmniejszenia tych stawek, Burmistrz 

zaproponował następujące kwoty podatku rolnego na 2020 r od 1 ha  

- dla gruntów gospodarstw  rolnych    44,86 zł x 2,5 q żyta   = 112,15 zł 

- dla pozostałych gruntów              44,86 zł x  5 q żyta         = 224,30 zł 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa obliczania 

podatku rolnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc..  

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  



Uchwałę 164/XXII/2019 RM ws. średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc załącznik nr 14 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

18. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku leśnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc 

 

Skarbnik poinformowała, o kwocie zaproponowanej przez Prezesa GUS i zwróciła się z prośbą 

o jej obniżenie do następującej kwoty170,96 zł x 0,220m3 = 37,61 zł od 1 ha 
 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku leśnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierepc.  

 

Rada w głosowaniu: 12 -"za", 0 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 165/XXII/2019 RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną 

jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierpca 

załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

 

 

19. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok 

 

Nawiązując do przyszłorocznego budżetu na 2020 rok Radny J. Stachurski poprosił o 

wyjaśnienie kwestii podziału środków przeznaczonych na inwestycje. Burmistrz odpowiedział, 

że dyskusja dotyczy zmian na rok obecny, dyskusja nt uchwały budżetowej na 2020 r. nie jest 



zaplanowana na dziś. Największą zmianą inwestycyjną dzisiejszej uchwały jest wykonanie 

chodnika prowadzącego do  szpitala (ul. Słowackiego).  

Radny J. Stachurski, kontynuując stwierdził, że do tej pory wykonano wiele niepotrzebnych 

inwestycji, zapominając o innych osiedlach. Radny K. Skrzyński ad vocem przedstawił wykaz 

inwestycji na osiedlu znajdującego się w okręgu Radnego J. Stachurskiego.   

Przewodniczący przypomniał, aby dyskusja toczyła się wokół dzisiejszej uchwały czyli zmian 

na 2019 r.  

Radny S. Jaworowski zauważył, że składał pismo do Przewodniczącego Rady ws. 

zorganizowania spotkania, na którym wszyscy Radni zastanowiliby się nad priorytetowymi 

inwestycjami na terenie miasta, jednak nie doszło ono do skutku. Przewodniczący 

poinformował, że zorganizowanie spotkania należało do Komisji Budżetu, jednak w związku  z 

licznie występującymi innymi pilnymi sprawami, termin jej zwołania był przekładany. 

Przewodniczący zapewnił jednak, że Komisja w tej sprawie zostanie zwołana.  

Burmistrz nawiązując do toczącej się dyskusji powiedział, że często nie ma możliwości 

przewidzenia pewnych posunięć czy zaplanować inwestycji. Drastyczne podwyżki związane 

m.in. z oświatą czy wzrostem wynagrodzeń znacznie uszczuplają środki na inwestycje i 

ograniczają budżet, zamyka to drogę do realizacji większych inwestycji. Burmistrz 

zapowiedział, że jeżeli nieprzewidziane wydatki nadal będą rosły w takim tempie, to miasto 

może zapomnieć o jakichkolwiek inwestycjach w przyszłości.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 

Rada w głosowaniu: 10-"za", 0 -"przeciw", 1 wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 166/XXII/2019 RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną 

jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2020 r. na terenie Gminy Miasta Sierpca 

załącznik nr 16 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (4) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski 

 

20. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu planu finansowego jednostek za 

I półrocze 2019 r. – załącznik nr 17 

 

Informacje nt. sprawozdania przekazała Skarbnik Miejski p. K. Joniak  

 

 

21. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM podziękował członkom pocztu sztandarowego  za reprezentowanie 

miasta podczas uroczystości miejskich, odczytał  również zaproszenia dla Radnych RM. 

Wiceprzewodniczący RM p. Z. Długokęcki przedstawił informacje nt wizyty Radnych w 

Miejskiej Oczyszczalni Ścieków.  

Radny K. Skrzyński w związku z dzisiejszym zatwierdzeniem programu współpracy z 



organizacjami pozarządowymi, zauważył, że co roku organizowane były spotkania z ich 

przedstawicielami, na których przedstawiali oni sprawozdanie ws. wydatkowanych środków. 

Radny zauważył, że należy powrócić do ich organizowania.  

Wiceprzewodniczący W. Frydrychowicz podziękował za nasadzenia na osiedlu Witosa i 

zapytał, czy ta inwestycja jest już zakończona czy będzie miało miejsce uzupełnienie tych 

nasadzeń. 

Radna B. Gil, w związku z tym, że nie mogła uczestniczyć w spotkaniu w Miejskiej Oczyszczalni 

Ścieków zapytała, z kim mogłaby ustalić możliwość ponownej organizacji spotkania. Radna 

nawiązując do zatwierdzonego w dniu dzisiejszym Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, zapytała czy były prowadzone wcześniejsze konsultacje z ich 

przedstawicielami, co do potrzeb prowadzonych przez nich organizacji. Przewodniczący RM 

odpowiedział, że takie spotkanie zostanie uwzględnione w planie pracy Komisji Oświaty.  

Radny S. Jaworowski w imieniu mieszkańców uczęszczających do szpitala podziękował za 

wykonanie chodnika prowadzącego z przychodni do szpitala. Radny zapytał również, czy 

zgodnie z wcześniejszymi zapewnieniami zostanie wykonany remont ul. Krasińskiego.  

 

Kolejna sesja został zaplanowana na 18.12.209 r. na godzinę 10;00 

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku,  zamknął 

obrady XXII sesji Rady Miejskiej Sierpca 
 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 


